
Referat bestyrelsesmøde d. 3. juni 2025 kl. 19-21 

Damtoften 20, 8260 Viby J 

 

 

 

1 Til stede Michael, Jane, Kasper, Mads, Kirstine, Julie 

2 Afbud Frans, Thea 

3 Tilføjelser til dagsorden  

4 Fra kredsledelsen Ledermøde d. 13. maj, Thea havde rollen 
som kredsleder (for første gang) og gjorde 
det godt.  
Gennemgang af den nye sæson og resten af 
året. Lederfordeling for næste sæson er ved 
at være på plads.  

5 Kredsen siden sidst 
 

 

 

Den kommende tid 

a) Sommerlejr 

 

 

 

b) Tivoli/landslejrkursus.  

 

 

c) loppemarked 

Der var 2 patruljer med til 
Væbnermesterskabet i Kr. Himmelfart. Vores 
pavillon blæste væk i en pludselig storm og 
overlevede ikke turen. Det var en god tur for 
både børn og voksne. 
 

a) En hel masse børn og voksne tager 
afsted på fælles sommerlejr på 
Sletten. 26 tilmeldte (12 ledere, 14 
børn).  

b) Der burde ikke være problemer med 
at deltage i begge arrangementer. 
Der er ledere som har meddelt at de 
gerne vil begge, så der er en fin 
fordeling.  

c) Vi har Loppehuset i perioden d. 22. 
september-12. oktober. Der er 
fastsat sorterings- og salgsdage. Alle 
afdelingsledere bliver inviteret til et 
møde (d. 25. juni), for at forsøge at 
give indflydelse og større tilfredshed.  
Loppeudvalget består af Mads, 
Pernille D., Emil og Michael.  
Der er grillaften tirsdag d. 12. august, 
kl. 18.  

6 Økonomi 
a) Økonomisk status 

 

 

 

 

a) Mads melder at det ser fint ud i 
øjeblikket. Der kommer en større 
regning efter renovering snart, men 
der er god dialog med fonden om 
deres udbetaling af støtte.  
Lederne er generelt gode til at købe 
ind på tilbud til både møder og 
arrangementer. 

  FDF Viby J 



b) Tilskud/afslag fra fonde b) Der er et par ansøgninger ude, som vi 
afventer. Bla. til yderligere udstyr og 
til at støtte vores frivillige fællesskab i 
kredsen. Der forventes svar i løbet af 
de kommende uger.  

7 Damtoften 
Udskiftning af de sidste facader 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Katthuset 
a) Arbejdsdag 

 

 

 

 

b) Madrasser 

 

 

 

 

c) Maling 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

d) Loft i Katthuset 

 

e) Tilsyn  

 
 

 

 

Det skrider planmæssigt frem og der 
mangler umiddelbart kun at blive påsat 
burntwood. Der ligger rigtig mange søm 
på vores område foran Damtoften, så 
vær opmærksom ifht parkering – og saml 
gerne de søm op, som du ser. 
Der kommer fortsat vand i skuret, når 
det regner. Så der skal ikke stå til på 
gulvet, som kan tage skade.  
Vores affaldssortering skal evalueres og 
muligvis gentænkes. Nogle af spanden er 
for små og der mangler en, som nemt 
kan tages med i salen. 

 
a) Der er kommet én tilmelding indtil 

videre. Der kommer også nogle fra 
bestyrelsen. Vi håber på flere 
tilmeldinger i den kommende tid. 
Men ellers er der en god lille flok. 

b) Der er sat betræk på de nye 
madrasser (efter en stærk indsats fra 
Martha og Børge). Det skal overvejes 
at få købt nye betræk, så de løbende 
kan udskiftes, da flere af dem 
begynder at være slidt op.  

c) Opgaven er blevet lagt op til lederne 
på det seneste ledermøde. 
Tilbagemeldingen var, at flere fra 
lederflokken synes en professionel 
maler skal løse opgaven udendørs. Da 
det er mere overskueligt, for lederne, 
at tage derned og tage fx et soverum 
ad gangen.  
Bestyrelsen vil forsøge at indhente 
tilbud fra mindst 2 malere, så vi kan 
vurdere den bedste løsning. Michael 
kontakter malere.  

d) Der er lavet aftale med Morten og vi 
afventer at han får mulighed for at gå 
videre med det.  

e) Martha har efterspurgt at flere kan 
hjælpe med tilsyn i Katthuset. 
Bestyrelsen ønsker at spørge ud 
blandt leder og grå guld, om der 
kunne være nogle, som har tid og lyst 
til at hjælpe.  



 

 

f) Havetraktor 

Der er i øjeblikket enkelte udlejninger 
i de kommende måneder, som 
mangler tilsyn.  

f) Martha har spurgt ifht at få en 
havetraktor i Katthuset. Bestyrelsen 
har tidligere givet tilsagn om indkøb 
af en brugt. Der kan søges 
fondsstøtte til den, dog skal den så 
købes fra ny (der skal kunne 
dokumenteres at moms er betalt). 
Der kan indkøbes en ny fra omkring 
15.000 kr og opefter. Det skal 
vurderes hvad maskinen skal bruges 
til, så den rigtige bliver indkøbt. Jane 
snakker med Morten, om han har lyst 
til at undersøge hvilken maskine der 
vil være egnet.  

8 Agitation – opfølgning på lederbestyrelsesdagen Kirstine har været i gang med at lave en ny 
folder med tekst og billeder. Der skal rettes 
tider for de forskellige hold, men så er den 
klar til at blive trykt.  

9 Lån af Damtoften og tilskud til Katthuset, grej og 
trailer. 

Gennemgang af hvordan det har fungeret for 
lån af Damtoften, tilskud til Katthuset, lån af 
grej og trailer i de seneste år.  
 
Vi oplever at flere udvalg efterspørger at 
låne Damtoften til afholdelse af møder og 
planlægning af FDF-arrangementer.  
Det diskuteres om der skal opfordres 
yderligere til at fx udvalg skal give en gave til 
kredsen, når de fx har 10 computere tændt 
og planlægger et FDF-arrangement. Der er 
enighed om, at vi gerne stiller vores 
kredshus til rådighed for FDF-relaterede 
aktiviteter – både møder, planlægning og 
arrangementer.  
Hvis Damtoften er udlånt til et ikke-FDF-
relateret arrangement, tages der hensyn til 
dette ifbm. afhentning i grej i huset. Der har 
ikke tidligere været udfordringer med dette. 
Lån af Damtoften koordineres med Jane. 
 
Medlemmer af kredsen kan leje Katthuset til 
halv pris af huslejen, mens øvrige udgifter er 
normal pris.  
 
Der kan lånes grej af kredsen, hvis det på 
forhånd aftales med Jane (så vi ved hvor 
vores grej er og ikke pludselig mangler det til 
fx et torsdagsmøde).  

10 Gavepolitik Snak om nuværende og tidligere 
gavepolitikker. Vi vil som bestyrelse og kreds 



gerne sige pænt tak til dem, som har ydet en 
indsats i kredsen.  
Til jul gives der en godtepose. Der har været 
givet en pose til vores assistenter og til 
ledere og andre frivillige som yder en 
indsats. Par har tidligere skullet være fælles 
om en pose, men de vil fremover modtage 
hver deres pose, som tak for deres indsats 
(og på lige fod med alle andre, som ikke 
deler adresse med en anden leder/et andet 
medlem).  
Der gives blomster til dødsfald. Derudover vil 
bestyrelsen kunne vurdere om der skal gives 
blomster eller anden anerkendelse i særlige 
tilfælde.  

11 Næste møde Tirsdag d. 26. august, kl. 19.00.  

12 Eventuelt Referat fra seneste bestyrelsesmøde er 
endnu ikke lagt på hjemmesiden. Kasper ser 
på dette.  

 

Datoer til kalenderen: 


